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REZUMAT 

Cîlcic Anastasia. Clădirea cu 2 niveluri a Complexului de educație generală “Recep 

Tayyip Erdogan” din municipiul Comrat.  

Obiectul prezentului proiect de licență reprezintă o clădire civilă de configurație 

poligonală în plan cu dimensiunile generale între axe 73,04×64 𝑚. Clădirea este formată din 2 

etaje, cu înălțime de 3,8 m. Cadrul clădirii este făcut din  beton armat monolit. Pereții exteriori 

umplu cadrul, făcute din blocuri de beton aerat de 250 mm grosime cu mortar  M50 și separate 

de coloane și grinzi cu rosturi anti-seismice. Elementele de fixare a pereților sunt prevăzute cu 

flexibilitate, fără a limita oscilațiile cadrului în planul lor. Pereți despărțitori interne sunt 

realizate din blocuri de beton aerate, grosime de 200 mm, cu  o soluție de M50 și sunt fixate la 

structurile de clădire cu pasul de 1,5 m în orizontală și verticală. 

Proiectul de licență conține memoriul explicativ și partea grafică. Memoriul explicativ 

este compusă din 7 capitole, concluzii, bibliografie, anexe și conține 76 pagini format a4 (fără 

anexe), 25 figuri și 16 tabele. Bibliografia constă din 40 surse de referință. Anexele memoriului 

explicativ cuprind 23pagini,  11 tabele. Partea grafică este alcătuită din 12 coli format A1.  

Proiectul de licență este elaborat în conformitate cu exigenețele actelor normative 

valabile în Republica Moldova. 

Cuvinte cheie: Indicatori tehnico-economici, cadru monolit, fundații monolite 

pentru stâlpi, fișă tehnologică, grafic, deviz local. 

Кыльчик Анастасия.  2- этажное здание Общеобразовательного комплекса 

имени Реджепа Тайипа Эрдогана в муниципии Комрат. 

Объектом лицензионного проекта является гражданское здание, прямоугольной 

формы с общими размерами в осях  73,04 × 64 м. Здание состоит из 2 этажей, высотой 3,8 

м. Каркас здания выполнен из железобетонного монолита. Наружные стены являются 

заполнением каркаса, выполнены из газобетонных блоков толщиной 250 мм на растворе 

М50 и отделены от колонн и ригелей антисейсмическими швами. Крепления стен 

предусмотрены гибкими, не ограничивающими колебания каркаса в их плоскости.  

Внутренние перегородки выполняются из газобетонных блоков, толщиной 200 мм, на 

растворе М50 и крепится к строительным конструкциям шагом 1,5 м по горизонтали и 

вертикали.  

 Лицензионный проект содержит пояснительную записку и графическую часть. 

Пояснительная записка содержит в себе VII глав и 76 страниц формата А4, 25 рисунков и 

16 таблиц. Выводы , библиографию из 40 источников и 23 дополнительных приложений . 

Графическая часть состоит из 12 листов формата А1. 

 Лицензионный проект разработан в соответствии с требованиями и нормами, 

действующими в Республике Молдова . 

Ключевые слова: Технико-экономические показатели, монолитный каркас, 

фундаменты монолитные под колонны, технологическая карта, календарный план, 

локальная смета. 

Kylchik Anastasia. The 2-storey building of the Recep Tyipa Erdogan general educational 

complex in the Komrat municipality. 

The object of the licensed project is a civilian building, a rectangular shape with 

common size in axes of 73,04 × 64 m. The building consists of 2 floors, a height of 3.8 m. The 

frame of the building is made of reinforced concrete monolith. The outer walls are filling the 

frame, made of aerated concrete blocks 250 mm thick in a solution of M50 and separated from 



columns and crossbars with anti -Eismic seams. The wall fasteners are provided with flexible, 

not limiting the fluctuations of the frame in their plane. The internal partitions are made of 

aerated concrete blocks, 200 mm thick, on a solution of M50 and is attached to the building 

structures in a step of 1.5 m in horizontal and vertical. 

The licensed project contains an explanatory note and the graphic part. The 

explanatory note contains a note contains VII chapters and 76 pages of A4 format conclusions 

bibliography and 23 additional applications. The graphic part consists of 12 sheets of A1 

format. The licensed project was developed in accordance with the requirements and norms in 

force in the Republic of Moldova. 

Key words: Technical and economic indicators, monolithic frame, monolithic 

foundations for columns, technological map, schedule, local estimate. 
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